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Protokół nr 13/2019 

 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Ochrony Środowiska Rady Gminy Poczesna  

z dnia 28 listopada 2019 roku. 

 

Obecni według załączonej listy obecności 

 

Porządek  posiedzenia: 

 

 

 

 

Ad. 1 

  

Tematem  posiedzeniu były zagadnienia związane z funkcjonowaniem   

Częstochowskiego  Przedsiębiorstwa Komunalnego w  Sobuczynie. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli Prezes CzPK – Robert Kalinowski oraz Pani Katarzyna 

Długosz. 

 

Głos zabrali 

-Pracownik ds. ochrony środowiska – Alicja Mazur przedstawiła zgłoszone przez CzPK plany 

spółki dotyczące nowych inwestycji i etapy postepowań z nimi związanych. 

Poinformowała, że  Wójt Gminy musi wydać decyzję o środowiskowych uwarunkowaniach 

dla planowanej rozbudowy sortowni, gdyż zbliża się termin rozpatrzenia wniosku. 

-Halina Synakiewicz zapytała o wpływy finansowe dla gminy z tytułu funkcjonowania CzPK. 

- Wójt poinformował,  że wpływy są następujące: podatek od nieruchomości , podatek od 

środków transportowych oraz opłata za korzystanie ze środowiska. 

Ponadto Wójt gminy poinformował o konieczności zmiany uchwał dotyczących gospodarki 

odpadami na terenie gminy oraz zmianie Regulaminu  utrzymaniu czystości i porządku. 

 

Informację o planach i bieżącym działaniach  składowiska  przedstawili Prezes CzPk – Robert 

Kalinowski oraz Pani Katarzyna Długosz. 

 

- Bożena Dobosz zapytała  o datę  zakończenie funkcjonowania składowiska 

- Prezes CzPK poinformował, o czasie zamknięcia kwatery nr  1 oraz o dalszej eksploatacji 

kwatery nr 2 o budowie zmodernizowanej oczyszczalni odcieku, ograniczaniu przyjmowania 

odpadów zielonych oraz o zablokowaniu planów spółki dotyczących rozbudowy 

kompostowni. 

- Wojciech Opiłka zapytał o tor motocrosowy na gruntach CzPK. 

- Prezes poinformował, że tor zostanie zamknięty. 

- Wojciech Opiłka  spytał o prace nocne na składowisku 

- Prezes poinformował, że w godzinach  od 22 do 6  składowisko jest zamknięte.   

 

 

Na tym Komisja zakończyła posiedzenie. 

          

 

 

 

1. Omówienie zagadnień związanych z funkcjonowaniem  Częstochowskiego  

Przedsiębiorstwa Komunalnego. 
  

 



2 

 

 

 

 

Protokół sporządził  

 

Wioletta Przybylska                                                                                

                                                                                               Przewodnicząca  

                                                                             Komisji Zdrowia i Ochrony Środowiska 

 

                                                                                           Bożena Dobosz                                                                                                                         


